



---

## AGENDA

### MEETING OF THE EUROPEAN ASSOCIATION OF JUDGES (29<sup>th</sup> of April 2022 at “Alfândega”, building in Porto downtown 10.30 a.m.-5 p.m.)

1. Approval of the minutes of December 3<sup>rd</sup> 2021.
2. Report of the President
3. Situation of judiciary in Member Countries;  
Member Associations are invited to send written submissions to the Secretariat not later than **18<sup>th</sup> of April**.
4. Working Group on the Situation of the EAJ’s Member Associations – (Report of the President).
5. Working Group “Ways to Brussels” – (Report of the President).
6. Working Group of assistance to judges – (Report of the President).
6. Budget of EAJ
7. Report on activities of Provident Fund of the European Association of Judges.
8. Cooperation EAJ/ENCJ.
9. Miscellaneous.
10. Future meetings.

There will be transport from the hotels to the meeting venue. Coffee breaks and buffet lunch will be served at the meeting venue for the delegates and organization. Dinner will be served in the same building.

Hereinafter the time-table:

- 10 am: departure from hotels
- 10.30-12.30: EAJ meeting
- 12.30-14.00: buffet lunch
- 14.00-17.00: EAJ meeting
- 17.00-20.00: free time
- 20.00-24: dinner and music entertainment



---

## ORDRE DU JOUR

### REUNION DE L'ASSOCIATION EUROPEENNE DES MAGISTRATS

(29 avril 2022, Alfândega”, bâtiment Porto downtown

10h30-17h00)

1. Approbation du compte-rendu de la réunion du 3 décembre 2021.
2. Rapport du Président.
3. Situations des Associations membres de l'AEM;  
Les associations membres sont invitées à envoyer un rapport écrit endéans **le 18 avril**.
4. Groupe de Travail sur la situation des associations membres de l'AEM – (Rapport du Président).
5. Groupe de travail “Ways to Brussels” – (Rapport du Président).
6. Groupe de Travail d'assistance aux magistrats – (Rapport du Président).
6. Budget de l'AEM.
7. Rapport sur les activités du Provident Fund de l'Association européenne des magistrats.
8. Coopération AEM/RECJ.
9. Questions diverses.
10. Prochaines réunions.

Il y aura un transport des hôtels au lieu de la réunion. Des pauses-café et un déjeuner buffet seront servis sur le lieu de la réunion pour les délégués et l'organisation. Le dîner sera servi dans le même bâtiment.

Ci-après le calendrier:

- 10h: départ des hôtels
- 10h30-12h30: Réunion de l'AEM
- 12h30-14h00: déjeuner buffet
- 14h00-17h00: Réunion de l'AEM
- 17h00-20h00: temps libre
- 20h00-24h: dîner et animation musicale